

Notulen 7e OUDERRAAD VERGADERING 2011/2012

16 april 2012

Aanwezig: Barbara, Edwin, Josien, Mascha, Miranda E., Ronny, Marjolijn.

Afwezig : Miranda P, Ronald, Theo, Erik, Femke, Wilbert, Pepien

1. Opening en vaststellen agenda

Vergadering wordt geopend door de voorzitter.

2. De post

Geen.

3. Notulen OR vergadering 12 maart

Geen opmerkingen.

4. Welke groepen op kamp 2012/2013

Er heeft een goed gesprek plaatsgevonden tussen Kees en afvaardiging OR (Mascha, Edwin en Ronald). Afgesproken is om voortaan na ca. 3 jaar van kamplokatie te wisselen, om ervoor te zorgen dat het leuk en nieuw blijft en er geen sleur ontstaat. Geconcludeerd wordt dat het beleid is dat voortaan alle groepen 3 t/m 7 meegaan met het kamp. Om te zien of dat nog mogelijk is voor het kamp in september 2012, zal Josien contact opnemen met de kampeerboerderij om te informeren naar extra capaciteit voor de groepen 7. Mocht dat niet mogelijk zijn of te duur zijn, dan heeft het onze voorkeur dat de groepen 7 meegaan en de groepen 3 alleen overdag. Verder heeft de OR aangeboden om te helpen bij de organisatie en voorbereiding.

5. Tijdstip vergadering

Omdat er vanavond zoveel afmeldingen zijn, verschuiven we dit onderwerp naar de volgende vergadering. Het gaat om de vraag hoe het gewijzigde starttijdstip van 19:45 uur bevalt, en of we dat zo willen houden.

6. Acties uit notulen 12 maart

- Marjolijn en Edwin zullen deze week het stukje over de besteding van de ouderbijdrage voor het Kleppertje aanleveren.
- Het berghok is recent opgeruimd. Als Ronald en Erik nog een keer willen kijken i.v.m. mogelijkheid voor opslag podiumdelen, dan kunnen ze dat doen.

7. Besteding reserve Ouderraad

Ronny heeft dit onderwerp in het team besproken, en hiermee en vanuit de OR komen we tot de volgende opties/wensen:

- Karren voor rijdende bibliotheek
- Buitenspeelmateriaal
- Podium(delen)
- Sinterklaas- en Zwarte-Pieten pakken
- Bezoek aan Het Brabants Orkest door alle groepen.

Degenen die een onderwerp hebben aangedragen zoeken voor de volgende vergadering uit wat de kosten van het betreffende idee zijn, waarna we een besluit zullen nemen.

8. Periodieke kledinginzamelingsactie

Afgesproken is dat we geen periodieke inzamelingsactie meer doen. De bestaande bakken zijn voldoende; een periodieke extra actie kost veel tijd en levert weinig op. Edwin geeft dit door aan de betreffende organisatie.

9. Vergaderdata 2012/2013

De vergaderdata moeten afgestemd worden met vergaderdata van de MR en de schoolvakanties. Josien bespreekt dit verder met Pepien.

10. Commissies

• Evaluatie Carnaval

De commissie heeft het inmiddels geëvalueerd en enkele leerpunten voor de volgende keer benoemd, vooral wat betreft de invulling voor de onderbouw. Feest is ruim binnen budget gebleven.

• Goede Doelen

Op 10 mei wordt dit gecombineerd met de Meimarkt op de Notermansstraat. De oudere kinderen gaan acties bedenken om geld in te zamelen. Kinderen die speelgoed op de Meimarkt verkopen, mogen dat geld zelf houden. Er komt ook een melding in Groeiend Best en er wordt in de buurt geflyerd.

• Evaluatie Pasen

Was een leuke dag. Voor volgend jaar goed nadenken over de hoeveelheid activiteiten en de spreiding over het jaar.

11. Mededelingen Bestuur, PR en MR

- Nog veel onduidelijkheid voor het team; alle ouders hebben een brief over de ontwikkelingen ontvangen.
- We hebben gesproken over de relatie MR – OR; er is tot nu toe geen contact tussen de ouders in de MR en de leden van de OR. We willen dit komend jaar oppakken. Mogelijkheid om uit te proberen is dat er bij elke vergadering van de MR 1 van de OR-leden aanwezig is, en/of de ouders uit de MR een keer uitnodigen tijdens een OR-vergadering? Dit punt meenemen als we de taken en activiteiten voor volgend jaar gaan verdelen.

12. Rondvraag

(Marjolijn)

Wie bepaalt datum en naam schoolfotoğraf voor volgend jaar? Overleggen met Pepien.

Vacature voor OR-leden: kort voor de zomervakantie moeten we een oproep doen, conform reglement minimaal 6 weken voor de jaarvergadering. Theo vragen dit te regelen. Josien en Marjolijn zullen de jaarvergadering inhoudelijk voorbereiden.

Complimenten voor de filmweek, was heel geslaagd!

(Miranda E)

Waar zijn spullen van vorig jaar gebleven voor afscheidskadootjes groep 8? Navragen bij Geert.

(Edwin)

Qua inkomsten en uitgaven zitten we goed op schema. De ouderbijdrage is nu voor 87% binnen. Instromers worden nog aangeschreven, Ronny geeft de namen en adressen door. Is er al een alternatief voor het schaatsen van groep 4/5?

(Mascha)

Datum voor de thema-avond is 5 juni. Thema wordt "zelfvertrouwen en weerbaarheid". Mascha en Barbara gaan het verder regelen.

Sluiting vergadering